
Z Á P I S N I C A

                           zo 6.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štiavniku, 
konaného dňa 11.10. 2023

Miesto konania :  Zasadačka Obecného úradu Štiavnik

Prítomní:
Starosta obce – Ing. Štefan Vároš
Poslanci Obecného  zastupiteľstva  –  Mgr. Mária  Belková,  Katarína  Bobríková,   Štefan 
Fajbík, Štefan Harvanec,  Mgr. Michal Kuciak, MBA, Milan Mišutka,  Miroslav Vároš 
Zapisovateľka – Ing. Silvia Parčišová
Ostatní prítomní:  HK obce Bc. Jozefína Šipková
Ospravedlnení – poslanci Bc. Jozef Glonek, Bc. Jaroslav Kuciak a Dušan Mišejka
Poslanec Štefan Bočinec prišiel počas zasadnutia OZ. 

1. Otvorenie  zasadnutia   OZ  

Starosta obce Štiavnik, Ing. Štefan Vároš  privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva.  Konštatoval,  že  je  ZASADNUTIE  v zmysle § 2 ods. 2, zákona č. 
369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov   UZNÁŠANIA  SCHOPNÉ, 
nakoľko  je prítomných  7 poslancov z celkového počtu 11.   

2  .   Určenie zapisovateľky a     overovateľov zápisnice  

Starosta obce   určil   zapisovateľku p. Ing. Silviu Parčišovú a overovateľov zápisnice pána 
Štefana Harvanca a Mgr. Michala Kuciaka, MBA.     

3a.  Schválenie  programu v pozvánke
(viď príloha)

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku schválilo   program   6.    zasadnutia   OZ   v Štiavniku 
v zmysle predloženého návrhu v pozvánke. 

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

3b.  Schválenie zmien v     programe  

Starosta obce navrhol zaradiť do programu zasadnutia  Schválenie VZN č. 1/2023, ktorým sa 
zrušuje VZN č. 2/2011 – Zásady o hospodárení s majetkom obce Štiavnik   a   Rozpočtové 
opatrenia č. 4 a 5/2023  a do bodu Rôzne  doplniť  Schválenie prenájmu obecného bytu.



Poslankyňa Mgr. Mária Belková žiadala zaradiť do programu zasadnutia Správu z finančnej 
komisie. 

Obecné   zastupiteľstvo   v Štiavniku   schválilo   doplnenie   do   programu   6.   zasadnutia   OZ 
v Štiavniku :

ako   bod   6   -   Schválenie   VZN   č.   1/2023,   ktorým   sa   zrušuje   VZN   č.   2/2011   –   Zásady 
o hospodárení s majetkom obce Štiavnik.
ako bod 11 – Správa z finančnej komisie  k žiadostiam  URBAN Studia s.r.o. a MUDr. Aloisa 
Černocha
ako bod 12 - Rozpočtové opatrenia č. 4 a 5/2023
a doplnenie do bodu Rôzne – Schválenie prenájmu obecného bytu.  

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

3c.  Schválenie  upraveného programu zasadnutia OZ

Obecné   zastupiteľstvo   v Štiavniku schválilo   upravený   program   6.    zasadnutia   OZ 
v Štiavniku:

1.    Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2.    Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice
3.    Schválenie programu zasadnutia OZ
4.    Informácia starostu obce o plnení úloh
5.    Schválenie spoluúčasti obce na financovaní projektu Rekonštrukcia a modernizácia
        základnej školy v Štiavniku  ku výzve č. PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR
6.     Schválenie VZN č. 1/2023, ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2011 – Zásady o hospodárení  
        s majetkom obce Štiavnik
7.    Schválenie Zásad o hospodárení s majetkom obce Štiavnik
8.    Schválenie  prenájmu pozemku parc.č. CKN 1726 -  záhrada o výmere 190 m2, 
        zapísanom na LV č.  2741  pre p. Tomáša Harvanca, Štiavnik  a p. Róberta Bavlnu, 
        Štiavnik
9.   Schválenie prenájmu časti, t.j 20 m2   z  pozemku parc.č. CKN 4048/1 -  zastavaná 
        plocha o výmere 1561 m2, zapísanom na LV č.  2741  pre p. Annu 
        Harvancovú, Štiavnik
10.  Schválenie prenájmu časti, t.j. 80 m2 z pozemku parc.č. CKN 4190 -   zastavaná 
        plocha a nádvorie o výmere 1582 m2, zapísanom na LV č.  2741  pre p. Tomáša 
        Džanaja, Štiavnik
11.     Správa   z finančnej   komisie     k žiadostiam     URBAN   Studia   s.r.o.   a MUDr.   Aloisa 
Černocha
12.   Rozpočtové opatrenia č. 4 a 5/2023
13.   Žiadosti
p. Martin Kvašňovský – žiadosť o prenájom obecného pozemku
p. Blažej Michút – žiadosť o zámenu pozemkov v podielovom spoluvlastníctve
p. Oľga Šutarová – žiadosť o pozemok pod garáž

14.Rôzne   



  -  Schválenie prenájmu obecného bytu                                                                                       ) 
15.    Záver

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

4.  Informácia starostu obce o     plnení úloh  

Starosta obce, Ing. Štefan Vároš poslancov informoval o prípravných prácach na osadenie 
plechového prístrešku, ktorý obec dávnejšie kúpila od pána Petra Vároša. Ďalej sa robila 
kanalizácia k novostavbe rodinného domu pána Kamila Čupca, náklady predstavujú cca 3 000 
eur. Zamestnanci obce opravili lávku pri Konečnej smerom na Bariny. Obci bol odpustený 
úver, ktorý si zobrala počas covidu.  
Ako už minule spomínal, obec zrušila zmluvu s firmou NATUR-PACK a uzatvorila novú 
zmluvu  s firmou ENVI-PACK, ktorá všetok vytriedený, zlisovaný odpad odvezie a zlikviduje 
ho, od okamžiku prevzatia nášho odpadu sa stáva jej majetkom.   Ďalším plusom je, že 
vyseparovaný odpad nám  zoberú bez doplácania. 
Čo sa týka   projektu   „Zníženie energetickej náročnosti Múzea tradičnej kultúry Štiavnik“, 
čakáme na oznámenie výsledku našej podanej žiadosti o NFP. 
Ohľadom projektu „Zvýšenie kapacity Materskej školy v obci Štiavnik“ musí obec požiadať 
o zmenu   v zmluve   o NFP,   nakoľko   kvôli   zlej   statike   bola   budova   zbúraná.    Prebieha 
sumarizácia podkladov. Taktiež intenzívne oslovujeme dodávateľov vybavenia do Materskej 
školy, aby sme zosumarizovali všetky podklady a mohli podať žiadosť o platbu faktúr. 
Čo sa týka projektu „Mechanicko-biologická úprava ZKO“, podľa komunikácie s projektovou 
manažérkou dostane obec v najbližších dňoch Správy z kontroly VO na stavebné práce aj na 
časť 1 a časť 2 technológií.  Na časť 3 musela obec znovu vyhlásiť verejné obstarávanie.

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku   zobralo na vedomie   informáciu  starostu obce o plnení 
úloh. 

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

5.  S  chválenie spoluúčasti obce na financovaní projektu Rekonštrukcia   
 a      modernizácia základnej školy v     Štiavniku  ku výzve č. PSK-MIRRI-003-  
2023-DV-EFRR

Starosta   obce   poslancom   vysvetlil,   že   do   tejto   výzvy   obec   zahrnula   nielen   vybavenie 
počítačovej učebne a zborovne v Základnej škole, bezbariérový prístup na 1.poschodie, ale aj 
výstavbu prístreška nad schodisko pri hlavnom vchode, multifunkčného   ihriska, altánku 
a spevnených plôch k nim.  Spoluúčasť obce činí 8 % z celkových nákladov. 
Poslanec Mgr. Michal Kuciak MBA sa o pýtal,  ako je výsledok ohľadom žiadosti o NFP na 
Multifunkčné ihrisko, ktorú tento rok schvaľovali  a  či bude spoluúčasť zahrnutá do rozpočtu 
na   rok  2024.     Starosta   obce   odpovedal,   že   predchádzajúcu   žiadosť   o NFP   cez   Fond   na 
podporu   športu   nám   neschválili   a spoluúčasť   na   tento   projekt   bude   zahrnutá   do 
budúcoročného rozpočtu.
Poslanec Milan Mišutka sa opýtal, či sa v projektoch na ihrisko počíta s umelým trávnikom, 
starosta obce odpovedal, že áno. 



 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo

a) Predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok, v rámci výzvy z Operačného 
programu  Slovensko  s kódom  výzvy  PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR,  na 
realizáciu   projektu   „Modernizácia   a   rekonštrukcia   základnej   školy   v   obci 
Štiavnik“

b) Výšku celkových oprávnených výdavkov na projekt v hodnote 394 370,67 EUR

c) Výšku Nenávratného finančného príspevku v hodnote 362 821,02 EUR

d) Výšku spolufinancovania projektu v hodnote 31 549,65 EUR.

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

6.    Schválenie VZN č. 1/2023, ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2011 – Zásady   
o     hospodárení  s     majetkom obce Štiavnik  

Poslanci   dostali   návrh   VZN   do   e-mailových   schránok.   HK   obce,   Bc.   Jozefína   Šipková 
pripomenula, že školitelia  odporúčajú, aby Zásady neboli vo forme VZN   ale schválené 
uznesením. Predchádzajúce Zásady o hospodárení s majetkom obce Štiavnik je preto potrebné 
zrušiť novým VZN. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   VZN č. 1/2023, ktorým sa zrušuje VZN č. 
2/2011 – Zásady o hospodárení s majetkom obce Štiavnik. 

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

7.     Schválenie zásad hospodárenia a     nakladania s     majetkom obce Štiavnik  
(viď prílohy)

Poslanci dostali Návrh Zásad do e-mailových schránok, taktiež hlavná kontrolórka obce. 
Nikto nemal pripomienky, podľa HK obce   sú Zásady dobre spracované.   Starosta obce 
poslancom   pripomenul,   že   ak   by   mali   v budúcnosti   nápady   na   doplnenie,   vypracuje   sa 
dodatok. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 
obce Štiavnik.
  
HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0



8.   Schválenie  prenájmu pozemku parc.č. CKN 1726 -  záhrada o výmere 
190 m  2  ,  zapísanom na LV č.  2741  pre p. Tomáša Harvanca, Štiavnik  a p.   
Róberta Bavlnu, Štiavnik

Prebytočnosť   a zámer   prenájmu   schválili   poslanci   na   minulom   zasadnutí   OZ,   zámer   bol 
zverejnený na  úradnej tabuli obce, web stránke obce a vyhláškou.   

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

prenájom nehnuteľného majetku obce, pozemku parc.č. CKN 1726 - záhrada   o výmere 190 
m2, zapísanom na LV č.  2741
pre p. Tomáša Harvanca, Štiavnik  a Róberta Bavlnu, Štiavnik 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý je daný tým, že predmetnú 
parcelu obec nevyužíva, ani neplánuje v blízkej budúcnosti využiť  a p. Harvanec a Bavlna 
nemajú iné miesto na osadenie plechovej garáže,  

za cenu podľa VZN č. 1/2011 v znení dodatku č. 1/2020, t.j.  62  €/rok  ( 1 € x  30 m 2 + 0,20 € 
x 160 m2 ).    

B. schválilo
aby starosta obce podpísal nájomnú zmluvu na predmetný pozemok medzi Obcou Štiavnik, so 
sídlom   Štiavnik   1350,   013   55       a   Tomášom   Harvancom,   bytom   Štiavnik     a Robertom 
Bavlnom, bytom Štiavnik 

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

9.      Schválenie prenájmu časti, t.j 20 m  2     z  pozemku parc.č. CKN 4048/1 -   
zastavaná   plocha o výmere 1561 m  2  , zapísanom na LV č.   2741   pre p.   
Annu    Harvancovú, Štiavnik

Prebytočnosť   a zámer   prenájmu   schválili   poslanci   na   minulom   zasadnutí   OZ,   zámer   bol 
zverejnený na úradnej tabuli obce, web stránke obce a vyhláškou.   

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

prenájom časti z nehnuteľného majetku obce,  t.j.  20  m 2 , pozemku parc.č. CKN 4048/1 - 
zastavaná plocha o výmere 1561 m2, zapísanom na LV č.  2741 na stavbu jednogaráže,
pre pani Annu Harvancovú, Štiavnik 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý je daný tým, že predmetnú 
parcelu obec nevyužíva, ani neplánuje v blízkej budúcnosti využiť  a pani Harvancová nemá 
iné miesto na stavbu jednogaráže,  
za cenu podľa VZN č. 1/2011 v znení dodatku č. 1/2020, t.j.  20  €/rok  ( 1 € x   20 m2).     

B. schválilo



aby starosta obce podpísal nájomnú zmluvu na časť z predmetného pozemku medzi Obcou 
Štiavnik, so sídlom Štiavnik 1350, 013 55   a pani Annou Harvancovou, bytom Štiavnik 

HLASOVANIE:  za – 7, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

10.      Schválenie prenájmu časti, t.j 80 m  2     z  pozemku parc.č. CKN   4190 -   
zastavaná   plocha a nádvorie o výmere 1582 m  2  , zapísanom na LV č.  2741   
pre p. Tomáša  Džanaja, Štiavnik

Prebytočnosť   a zámer   prenájmu   schválili   poslanci   na   minulom   zasadnutí   OZ,   zámer   bol 
zverejnený na  úradnej tabuli obce, web stránke obce a vyhláškou.   
Hlavná kontrolórka obce poslancov a starostu obce upozornila, že nielen prevod pozemných 
komunikácií, ale aj ich prenájom či výpožička sú protizákonné, dôkazom je aj minuloročné 
vyjadrenie advokátskej kancelárie Hadbábna & spol. 

Návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku

A. schvaľuje
prenájom časti z nehnuteľného majetku obce,  t.j.  80  m 2   z  pozemku parc.č. CKN 4190 - 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1582 m 2, zapísanom na LV č.  2741 pre pána Tomáša 
Džanaja, Štiavnik  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý je daný tým, že predmetnú 
časť z parcely obec nevyužíva, ani neplánuje v blízkej budúcnosti využiť, nakoľko je to medz 
pri miestnej komunikácii  a pán Džanaj ju  bude kosiť, 
s     podmienkou, že pozemok neoplotí,   

za cenu podľa VZN č. 1/2011 v znení dodatku č. 1/2020, t.j.  16  €/rok  ( 80 m2 x   0,20 €).     

B.schvaľuje
aby starosta obce podpísal nájomnú zmluvu na časť z predmetného pozemku  medzi Obcou 
Štiavnik, so sídlom Štiavnik 1350, 013 55   a Tomášom Džanajom, bytom Štiavnik 

Prítomní poslanci OZ:  
Mgr. Mária Belková, Katarína Bobríková, Štefan Bočinec, Štefan Fajbík, Štefan Harvanec, 
Mgr. Michal Kuciak, MBA,  Milan Mišutka,  Miroslav Vároš 
HLASOVANIE:
ZA: Mgr. Mária Belková, Mgr. Michal Kuciak, MBA
PROTI: 
ZDRŽAL   SA:   Katarína   Bobríková,    Štefan   Fajbík,   Štefan   Harvanec,    Milan   Mišutka, 
Miroslav Vároš 
NEHLASOVAL:

Uznesenie nebolo prijaté. 



11.    Správa   z     finančnej   komisie    k     žiadostiam    URBAN   Studia   s.r.o.   
a     MUDr. Aloisa Černocha  

Predsedkyňa finančnej komisie, Mgr. Mária Belková poslancov informovala, že finančná 
komisia zasadala v októbri dvakrát.
A) Dňa 01.10. 2023 riešila finančná komisia na svojom zasadnutí list od  Urban studia s.r.o. 

z 27.09. 2023, ako zhotoviteľa Územného plánu obce Štiavnik, ktorým žiada o navýšenie 
pôvodnej zmluvy o dielo č. 3/2019 zo sumy 16 300 eur o ďalších 10 000 eur dodatkom č. 
1/2022, z dôvodu vypracovania inej mierky výkresov osád a iného rozsahu a obsahu diela. 

Stanovisko   finančnej   komisie   je   nasledovné:     Doterajšie   náklady   na   ÚP-o   prevyšujú 
dohodnutú sumu už o 1 900 eur, t.j. doteraz bolo skutočne zaplatené 18 200 eur a uvedené 
dôvody ďalšieho navýšenia neboli doteraz adekvátne vysvetlené a podložené firmou  Urban 
studio s.r.o.  Finančná komisia odporúča, aby starosta obce zorganizoval stretnutie s firmou 
Urban studio s.r.o. a poslancami Obecného zastupiteľstva, kde sa prejedná ďalší postu na 
dopracovanie ÚP-o Štiavnik. 

B) Dňa   09.10.   2023   zasadala   finančná   komisia   kvôli   žiadosti   o preplatenie   zariadenia 
ambulancie   pána   MUDr.   Aloisa   Černocha   zo   dňa   03.10.   2023,   v ktorom   žiada 
o preplatenie  prístroja na vyšetrenie  CRP za 1 000 eur, analyzátora  moču pre akútne 
vyšetrenie za 1 000 eur, kuchynky a kancelárskeho nábytku za 2 000 eur, germicídnych 
lámp na čistenie ovzdušia za 900 eur a sterilizátora s ďalšími vecami za 500 eur, celkovo 
5 400 eur. 

Stanovisko   finančnej   komisie   k uvedenej   žiadosti   je   nasledovné:   Vzhľadom   k aktuálnej 
finančnej   situácii   obce,   keď   hľadá   chýbajúce   finančné   prostriedky   na   spolufinancovanie 
rozbehnutých projektov a naviac obec v súčasnosti spláca dva investičné úvery vo výške cca 
21 000 eur mesačne, finančná komisia odporúča nevyhovieť žiadosti. 

Poslanci dostali pred pár dňami e-mailovú komunikáciu medzi obcou a firmou Urban studio, 
s.r.o., kde spracovatelia žiadajú buď o online stretnutie alebo o preplatenie pracovnej cesty do 
Štiavnika. 
Starosta obce poslancom pripomenul, že v zmluve máme spomenuté nejaké sankcie, postúpi 
ju právnickej kancelárii a nech sa oni vyjadria, ako má obec ďalej postupovať. Od 01.04. 
2024 vstúpi do platnosti nový stavebný zákon o výstavbe č. 201/2022 Zb., ktorým prechádza 
pôsobnosť stavebných úradov z miest a obcí znovu na štátnu správu  a bude sa riadiť novými 
predpismi.   V novom   systéme   budú   k dispozícii   územné   plány   obcí   a miest.   Pracovníci 
stavebných úradov, ktoré  budú sídliť iba v krajských mestách, si pozrú každú parcelu, či je 
zahrnutá do budúcej individuálnej   alebo rekreačnej výstavby. Ak nie, stavebné konanie 
ukončia.  Navrhuje, aby si poslanci sadli nad pripomienky občanov a zavolali si ľudí, ktorí 
nechcú v ich volebných okrskoch výstavbu a vlastníkov tých pozemkov, ktorých sa to týka. 

Poslanec Miroslav Vároš už predtým upozorňoval na to, že nemal dostačujúce informácie 
o priebehu   tvorby   nového   ÚP-o.   Na   prerokovaní   s predstaviteľmi   inštitúcií   na   ochranu 
životného prostredia v Zasadačke starosta obce prisľúbil, že pôjde do sídla CHKO a dohodne 
sa s pracovníkmi na zmenšení ochranných pásiem v prospech obyvateľov obce.  Je zásadne 
proti   navyšovaniu   nákladov   na   tvorbu   ÚP-o,   spracovatelia   sa   v zmluve   o dielo   zaviazali 
k plneniu za dohodnutú sumu, ak nedodajú dielo, súhlasí so starostom obce, aby ich obec 
sankcionovala. 



Starosta obce pripomenul, že celý proces obstarávania ÚP-o má niekoľko fáz. Obec musela 
mať 2 varianty riešenia, aby sa vybral ten lepší.  Došlo k nepredvídateľným okolnostiam, keď 
prišlo na obec množstvo pripomienok od občanov a obec teraz od spracovateľov žiada, aby 
ich zapracovali do konceptu, je to pre nich práca naviac, s ktorou nepočítali, no suma, ktorú 
žiadajú, je premrštená.  
Poslankyňa   Mgr.   Mária   Belková   a poslanec   Miroslav   Vároš   požiadali   o sprístupnenie 
všetkých   námietok   od   občanov.   Starosta   obce   odpovedal,   že   sú   im   na   Obecnom   úrade 
kedykoľvek k dispozícii, prípadne im ich pani Ing. Parčišová doručí elektronicky. 
Podľa   poslankyne   Mgr.   Márie   Belkovej   by   sa   mali   všetci   poslanci   najskôr   stretnúť 
a dohodnúť sa na postupe. Starosta obce nesúhlasí, podľa neho si majú poslanci preštudovať 
všetky   pripomienky,   identifikovať   veľkých   vlastníkov   v konkrétnych   parcelách,   zavolať 
postupne ľudí podľa lokalít a na mape im ukázať čo sa má zahrnúť do budúcej výstavby, či 
s tým súhlasia alebo nie. 

Poslanec Milan Mišutka poukázal na to, že občania si naplánujú, kde chcú stavať, no príde 
komasácia a tá zmení priestorové usporiadanie pozemkov. Starosta obce je toho názoru, že pri 
komasácii  nebudú síce vysporiadané pozemky pridelené vlastníkovi na rovnakom mieste, ale 
v jeho blízkom okolí a už aj so zameranou prístupovou cestou. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku zobralo   na vedomie   Správu z Finančnej komisie zo 
dňa 01.10. a 09.10. 2023.

HLASOVANIE:  za – 8, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval – 0

12.    Rozpočtové opatrenia č. 4 a 5/2023  
(viď prílohy)

Starosta obce poslancom vysvetlil, že v rozpočtových opatreniach sú zosumarizované presuny 
finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu Mechanicko-biologickej úpravy ZKO, 
spolufinancovanie   projektu   Zvýšenie   kapacity   Materskej   školy,   navýšenie   finančných 
prostriedkov na vybudovanie kanalizácie pre pána Kamila Čupca, vyčlenenie 5 000 eur na 
zakúpenie stroja na umývanie podláh v budove Obecného úradu aj v Kultúrnom dome. 

Poslanec Mgr. Michal Kuciak, MBA opakovane upozornil na katastrofálny stav cesty okolo 
Domova dôchodcov (DSS a ZpS), občania sa sťažujú, že keď prší, všetok štrk vymýva na 
hlavnú cestu.  Pokiaľ by to bolo možné, treba  dať vypracovať rozpočet a podľa neho schváliť 
peniaze na opravu tejto cesty.  Starosta obce odpovedal, že cena za m 2 je cca 20 eur bez DPH. 
S niektorými   poslancami   bol  pozrieť  aj  na  cestu  na  Lúčkach,  teraz   by sa  však do  toho 
nepúšťal, nakoľko v zime sa asfaltovať nedá.  

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  zobralo na vedomie  zvýšenie Rozpočtu obce Štiavnik na 
rok   2023   vo   výške   10 074,85   eur   na   príjmovej   a rovnako   aj   na   výdavkovej   strane 
Rozpočtovým opatrením č. 4/2023 v zmysle vnútorného predpisu obce Štiavnik č. 1/2012, 
ako i ustanovenia § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení  niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

HLASOVANIE:  za – 8, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0



Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   v rozpočtovom   opatrení   č.   5/2023   úpravy 
Rozpočtu obce Štiavnik na rok 2023, a to:

a) zvýšenie príjmového rozpočtu o sumu                          45 925,15 eur,
b) zvýšenie   výdavkového   rozpočtu   o sumu       104 925,15   eur   (   v tom   je   aj 

spolufinancovanie MŠ, aj financovanie projektu M-Bú  z RF)

HLASOVANIE:  za – 8, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku  schválilo   Použitie   rezervného   fondu   obce   vo   výške 
59 000,00 eur na projekt:  Mechanicko-biologická úprava komunálneho odpadu. 

HLASOVANIE:  za – 8, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

13.   Žiadosti 
P. Martin Kvašňovský – žiadosť o prenájom obecného pozemku
P. Blažej Michút – žiadosť o zámenu pozemkov v podielovom spoluvlastníctve

Nakoľko na zasadnutí OZ neboli prítomní členovia stavebnej komisie, ktorí mali tieto žiadosti 
prešetriť, starosta obce ich presunul na budúce riadne zasadnutie OZ.
 

p. Oľga Šutarová – žiadosť o pozemok pod garáž

Starosta obce prečítal žiadosť pani Šutarovej.

Obecné zastupiteľstvo schválilo,   aby žiadosť pani Oľgy Šutarovej, Štiavnik  1264, 013 55 
Štiavnik o poskytnutie pozemku pod garáž  prešetrila stavebná komisia. 

HLASOVANIE:  za – 8, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

14.  Rôzne
Schválenie prenájmu obecného bytu
(viď prílohy)

Predseda bytovej komisie, poslanec Štefan Harvanec prítomných oboznámil s tým, že bytová 
komisia na svojom poslednom zasadnutí riešila  obsadenie voľného bytu, ktorý odporúča 
prenajať pánovi Antonovi Várošovi a pani Valérii Várošovej. S obsadzovaním jednoizbových 
bytov je v súčasnosti problém. Záujemcov  na jednoizbové byty je málo. 

Obecné zastupiteľstvo v Štiavniku
A. schválilo

prenájom bytu č. 6 v bytovom dome súp.č. 1330, vchod A  v zmysle predloženej nájomnej 
zmluvy č. 14/2023  pre Antona Vároša, bytom Štiavnik  a Valériu Várošovú, bytom Prečin 

B. schválilo,



aby starosta obce, Ing. Štefan Vároš podpísal predmetnú nájomnú zmluvu medzi Obcou 
Štiavnik, so sídlom Štiavnik 1350, 013 55  Štiavnik a  Antonom Várošom, bytom Štiavnik 
a Valériou Várošovou, bytom Prečin 

HLASOVANIE:  za – 8, proti – 0, zdržal sa - 0, nehlasoval - 0

15. Záver

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

Zapísala: Ing. Silvia Parčišová 
                                                                       
V Štiavniku, dňa  11.10.2023

Podpísané dňa:   

................................
  Ing. Štefan Vároš 
    starosta obce 

Overovatelia zápisnice: 

Štefan Harvanec                              ...................... 
                                                                          
Mgr. Michal Kuciak, MBA             ......................
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